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P R O T O K Ó Ł  NR LIX/23 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 31 sierpnia 2023 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny UM 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, goście. 

 

Do pkt. 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie Ireneusz Drzewiecki dokonał otwarcia 

sesji o godz. 11:00 witając radnych oraz gości.  

Na wstępie złożył podziękowania Pani Halinie Perdian- radnej Rady Miejskiej, Panu 

Henrykowi Stanisławskiemu – Przewodniczącemu Rady Seniorów oraz Pani Marcie Zalas – 

radnej Młodzieżowej Rady Miejskiej, za udział w poczcie sztandarowym oraz za 

reprezentowanie w trakcie uroczystości Święta Wojska Polskiego.  

Złożono gratulacje osobom zaangażowanym w przygotowaniu wieńca dożynkowego ze 

Stypułowa, który wygrał konkurs powiatowy i będzie reprezentował Gminę Kożuchów oraz 

Powiat Nowosolski podczas Lubuskiego Święta Plonów w Świebodzinie. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z Burmistrzem Kożuchowa, z okazji 

przejścia na emeryturę wręczyli podziękowanie za wieloletnią współpracę Pani Elwirze Pituch-

Hajnos – byłej Dyrektorce Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym. Następnie  złożyli 

gratulacje oraz wręczyli akt powołania  na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Mirocinie Dolnym Pani Katarzynie Wójkiewicz-Huszcza oraz z okazji ponownego objęcia 

stanowiska Dyrektora Publicznego Przedszkola Nr 3 w Kożuchowie Pani Ewie Krawczyk. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie poinformował o obowiązku 

w zakresie nie ujawniania bez uzasadnionej potrzeby danych osobowych osób niebędących 

funkcjonariuszami publicznymi. Stwierdził prawomocność obrad oraz odczytał porządek obrad 
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informując, że sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 30 sierpnia br. odbyło 

się wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja o stanie przygotowania jednostek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2023/2024. 

3. Stanowisko Rady Miejskiej w Kożuchowie w sprawie wyrażenia potrzeby ujęcia zadań 

inwestycyjnych w budżecie Powiatu Nowosolskiego na 2024 rok oraz w sprawie wyrażenia 

potrzeby ujęcia zadań inwestycyjnych w budżecie Województwa Lubuskiego na 2024 rok. 

4. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   6.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LIX/1/23/, 

   6.2. rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Kożuchowie 

/numer druku LIX/2/23/, 

   6.3. rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Kożuchowie 

/numer druku LIX/3/23/, 

   6.4. przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kożuchów na 

lata 2017-2020 z perspektywą do 2024 roku, za lata 2021-2022 /numer druku LIX/4/23/, 

   6.5. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników za udział 

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu /numer druku LIX/5/23/. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LVIII. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Kożuchowie /numer druku LIX/6/23/. 

Projekt uchwały wprowadzono do porządku obrad jednogłośnie /za – 13/. 

 

Nie zgłoszono wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 
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Do pkt. 2 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni Rady Miejskiej 

w Kożuchowie, w formie elektronicznej otrzymali informację o stanie przygotowania jednostek 

oświatowych do nowego roku szkolnego 2023/2024. Informacja została omówiona podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Stałych w dniu 30 sierpnia 2023 r. Następnie otworzył dyskusję. 

Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia tut. 

Urzędu, przedstawiła informacje o stanie przygotowania jednostek oświatowych do nowego roku 

szkolnego 2023/2024. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Brzezińska Barbara – 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydziału Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia tut. Urzędu. 

Podczas dyskusji zgłoszono interpelację dotyczącą zawieszenia kursów autobusowych 

przejeżdżających przez miasto Zielona Góra, zabierających dzieci z Książa Śląskiego do ZSE 

Nr 4 w Zielonej Górze. Następnie zapytano o wyniki egzaminów wewnętrznych w szkołach 

podstawowych oraz czy wprowadzono system naprawczy w szkołach, gdzie były słabsze wyniki. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 3 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w dniu 30 sierpnia 

2023 r. Rada Miejska w Kożuchowie podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych 

wypracowała stanowiska w sprawie ujęcia zadań inwestycyjnych w budżecie Powiatu 

Nowosolskiego na 2024 rok oraz w budżecie Województwa Lubuskiego na 2024 rok. Następnie 

przedstawił ww. Stanowiska.  

Podczas dyskusji zapytał o wnioski i uwagi do ww. Stanowisk. Wobec braku zgłoszeń, 

poinformował, że przedstawione stanowiska zostały przyjęte.  

 

Do pkt. 4 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 29 czerwca 2023 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa. 

 Podczas dyskusji radny Marcin Jelinek poprosił o przybliżenie zmian w Zarządzeniu 

Burmistrza Kożuchowa w sprawie umożliwienia spłaty zadłużenia za czynsz w lokalach 
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gminnych w formie odpracowania należności osobom będącym w trudnej sytuacji materialnej 

i życiowej. Burmistrz Kożuchowa poinformował, że zmieniła się stawka godzinowa. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 5. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. Następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt. 

- 1. W związku z zawieszeniem autobusów przez miasto Zielona Góra zabierających dzieci 

z Książa Śląskiego do ZSE 4 w Zielonej Górze (szkoła w Drzonkowie), proszę o podjęcie rozmów 

z rodzicami oraz organem prowadzącym w celu rozwiązania zaistniałego problemu. Z dowozów 

korzystała zdecydowana większość dzieci z Książa Śląskiego. Mam świadomość, iż rejonem 

szkoły dla miejscowości Książ Śląski jest SP w Mirocinie Dolnym, gdzie nasz samorząd 

zapewnia dojazdy, jednak z wielu przyczyn np. praca rodziców, zdecydowana większość dzieci 

wybrała edukację w szkole w Drzonkowie. Proszę o podjęcie starań w celu rozwiązania 

zaistniałego problemu. 

 

Do pkt. 6.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LIX/1/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.2. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Gaczyńska Katarzyna – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 

w Kożuchowie, Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, Skwierczyński Piotr 

– radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji Pani Katarzyna Gaczyńska - Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 

w Kożuchowie przedstawiła swoje stanowisko, odnosząc się do zarzutów zawartych w skardze 
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oraz w uzasadnieniu procedowanych projektów uchwał. Następnie Pani Brzezińska Barbara – 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej wyraziła swoje stanowisko oznajmiając, że zagłosuje 

przeciwko procedowanym uchwałom w tej sprawie. Następnie Pani Dyrektor oraz 

Wiceprzewodnicząca Rady podziękowały za wsparcie i za przybycie nauczycielom Szkoły 

Podstawowej Nr 2 w Kożuchowie. W trakcie dyskusji Skwierczyński Piotr – radny Rady 

Miejskiej, złożył wniosek formalny o ogłoszenie pięciominutowej przerwy w obradach. Wniosek 

został przyjęty /za – 11, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 1/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, ogłosił przerwę. Następnie wznowił 

obrady i otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Hajder Irena - Przedstawiciel Rady Pedagogicznej, Nowocień 

Andrzej – radny Rady Miejskiej, Gaczyńska Katarzyna – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 

w Kożuchowie. 

 Podczas dyskusji Przedstawicielka Rady Pedagogicznej wyraziła poparcie dla Pani 

Katarzyny Gaczyńskiej – Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Kożuchowie. Następnie 

Nowocień Andrzej - radny Rady Miejskiej wyraził zadowolenie z okazanego wsparcia przez 

nauczycieli dla Dyrektora szkoły, mimo iż Pani Dyrektor podczas posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 19 czerwca br. stwierdziła, że 

wszystkie prace związane z przygotowaniem pokazu tanecznego wykonała sama i bez wsparcia. 

Podczas dyskusji Pani Dyrektor poinformowała, że posiada nagranie z posiedzenia Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i udostępni je nauczycielom. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Kożuchowie /numer 

druku LIX/2/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 4, przeciw – 3, wstrzymało się od 

głosu – 6/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.3. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej,  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej. 
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Podczas dyskusji poproszono o ponowne odczytanie wyniku poprzedniego głosowania  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Kożuchowie 

/numer druku LIX/2/23/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Kożuchowie /numer 

druku LIX/3/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 4, przeciw – 3, wstrzymało się od 

głosu – 6/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.4. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Kożuchów na lata 

2017-2020 z perspektywą do 2024 roku, za lata 2021-2022 /numer druku LIX/4/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.5. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników za udział w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu /numer druku LIX/5/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.6. 

Skiba Marta – Kierownik Gminnej Komisji ds. rozwiązywania problemów alkoholowych, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Kożuchowie /numer druku LIX/6/23/. 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

w Kożuchowie /numer druku LIX/6/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 12/. 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 7.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Janik Marcin – Dyrektor MOSiR, Raczykowski Krzysztof – 

sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kożuchowie 

zaprosił na festyn z okazji zakończenia lata, który odbędzie się na akwenie wodnym „Glinianki”. 

Zapytano o możliwość zabezpieczenia powojennych nagrobków.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 8. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr LIX/23 z dnia 29 czerwca 2023 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, uważa się go za 

przyjęty.  

 

Do pkt. 9. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 12:20. 

 

 

          Protokołowała                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

 /-/ Magdalena Raszewska             /-/ Ireneusz Drzewiecki 
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Podjęte uchwały: 

- LIX/451/23 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2023 rok. 

- LIX/452/23 – w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 

w Kożuchowie. 

- LIX/453/23 – w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 

w Kożuchowie. 

- LIX/454/23 – w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Kożuchów na lata 2017-2020 z perspektywą do 2024 roku, za lata 2021-2022. 

- LIX/455/23 – w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

- LIX/456/23 – w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Kożuchowie. 

 


